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1. Princip SFO’ens virksomhed 
 
Bilag: Princip for skolefritidsordningens virksomhed 
 
Pi og Naja repræsenterer SFO-rådet. 
 
Det årlige tilsyn føres i samarbejde med SFO-rådet. Referaterne af SFO-rådets møder kan 
læses på hjemmesiden.  

Skolebestyrelsen skal beslutte, om princippet skal revideres. 
 
Referat: 
 
Skolen oplever at særligt tonen i dialogen med forældrene er blevet mere 
hensigtsmæssig.  
Der er enighed om, at det er et fælles ansvar, der også skal løftes af skolens personale og 
ledelse. Der er planlagt fælles oplæg for personalet om skole/hjem dialog sammen med 
en naboskole. 
Ledelsen har haft fokus på at deadlines ift. afholdelse af skole/hjem-samtaler overholdes i 
forhold til skoleårets forløb og årsplaner.  
Drøftelse om, hvad der er vigtigst i forhold til anbefalingerne. 
En opmærksomhed på at det store årgangsfællesskab kan tilbyde noget, og det mindre 
klassefælleskab tilbyder noget andet. Særligt i forhold til tryghed og åbenhed. 
Opmærksomhed på faste indholdspunkter til særlige årgange. Digital dannelse, rusmidler, 
klassedannelser mm. 
 
Spørgsmål til arbejdet med meddelelsesbogen. 

Dato: Torsdag, den 6. juni 2024 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: Jacob L. Poulsen 
Julie Deleuran 
Gitte Pedersen 
Julie Eichner afbud 
Lars Zenke 
Louise Ankerstjerne 
Adeel Naseem 
Bettina Thorsøe 
Naja Nørmark 
Elias Knak 
Valdemar Bruun de Neergaard 
Stine Lindgren 
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Side 2 af 4 

Der opleves ikke den ønskede forskel på arbejdet med meddelelsesbog i forhold til de 
tidligere elevplaner. Skolen ønsker stadig at arbejde med, hvordan vi bedst anvender 
meddelelsesbogen som et dialog og overbliksredskab til skole/hjem-samtalerne. 
 
Det drøftes om vi som skole og bestyrelse skal have det som indsatsområde i kommende 
skoleår. 
Overvejelser om elevrådet skal tage samtalerne op på et senere møde. 
 
Ønsker til rettelser i princippet: 
Afsnittet “Overblik i Aula”: ønskes sletning af ordet “borger”. 
Formulering om at fraværsregistrering også foregår i Aula ændres så det fremgår mere 
tydeligt hvordan man som forælder fraværsregistrerer hensigtsmæssigt. 
Et fokus på at henvise til skolens ordensregler, der forefindes på Aula under fælles filer. 
Ændring af formulering til “Skolen forventer at man orienterer sig i”. 
 
Tilsynet er godkendt med ovenstående rettelser. 
 
2. Princip Skole/hjem samarbejdet 
 
Bilag: Gældende princip for skole/hjem-samarbejde 
Bilag: ”Verdens bedste forældremøde” – anbefalinger fra skolens kontaktforældre 
 
Der føres tilsyn med princippet. 
 
Skolebestyrelsen skal beslutte, om princippet skal revideres. 
 
Referat 
 
Skolen oplever at særligt tonen i dialogen med forældrene er blevet mere 
hensigtsmæssig.  
Der er enighed om, at det er et fælles ansvar, der også skal løftes af skolens personale og 
ledelse. Der er planlagt fælles oplæg for personalet om skole/hjem dialog sammen med 
en naboskole. 
Ledelsen har haft fokus på at deadlines ift. afholdelse af skole/hjem-samtaler overholdes i 
forhold til skoleårets forløb og årsplaner.  
 
Drøftelse om, hvad der er vigtigst i forhold til anbefalingerne. 
En opmærksomhed på at det store årgangsfællesskab kan tilbyde noget, og det mindre 
klassefælleskab tilbyder noget andet. Særligt i forhold til tryghed og åbenhed. 
Opmærksomhed på faste indholdspunkter til særlige årgange. Digital dannelse, rusmidler, 
klassedannelser mm. 
 
Spørgsmål til arbejdet med meddelelsesbogen. 
Der opleves ikke den ønskede forskel på arbejdet med meddelelsesbog i forhold til de 
tidligere elevplaner. Skolen ønsker stadig at arbejde med, hvordan vi bedst anvender 
meddelelsesbogen som et dialog og overbliksredskab til skole/hjem-samtalerne. 
 
Det drøftes om vi som skole og bestyrelse skal have det som indsatsområde i kommende 
skoleår. 
Overvejelser om elevrådet skal tage samtalerne op på et senere møde. 
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Ønsker til rettelser i princippet: 
Afsnittet “Overblik i Aula”: ønskes sletning af ordet “borger”. 
Formulering om at fraværsregistrering også foregår i Aula ændres så det fremgår mere 
tydeligt hvordan man som forælder fraværsregistrerer hensigtsmæssigt. 
Et fokus på at henvise til skolens ordensregler, der forefindes på Aula under fælles filer. 
Ændring af formulering til “Skolen forventer at man orienterer sig i”. 
 
Tilsynet er godkendt med ovenstående rettelser. 
 
3. Temaarbejde i næste skoleår 
 
Drøftelse af arbejdsform for vores temaarbejde i næste skoleår. 
 
Ud fra skolebestyrelsens idéliste (findes på vores fællesdrev) og idéer på mødet, tager vi 
beslutning om temaarbejdet for det kommende skoleår. 
 
Referat 
 
Der har været ønske om at vi fortsætter arbejdet med temaer. 
 
Forslag til mulige temaer i kommende skoleår. 

• Science på Holmegårdsskolen 
• Digital dannelse 
• Forpligtende fællesskaber og deltagelsesmuligheder for alle, hvordan kan 

fællesskaber blive bedre til at inddrage dem, der ikke er en del af det. 
• Større samarbejde med forenings-/erhvervs- og kulturlivet i omegnen. 
• Trivsel skal være en del af vores indsatser og fokus på skolen. 
• Forløb om hvordan skolebestyrelsen understøtter skolens praksis og 

udvikling nedefra. 
• Flere gæsteoplæg fra skolens egne eksperter 

 
Forslag om at skolens personale og elever kommer med ønsker ift. hvilke 
udfordringer/opgaver skolebestyrelsen kan inviteres ind i. 
 
Det besluttes at arbejde videre med de forskellige temaforslag. Punktet tages op på første 
møde efter sommerferien. 
 
4. Skolebestyrelsens mødeplan og årshjul 2024/2025 
 
Bilag: Forslag til årshjul for næste skoleår 
 
Fastlæggelse af mødedatoer og datoer for andre arrangementer. 
 
Overvej forud for mødet, hvilken gæst/gæster det kunne være spændende at invitere med 
til et par SB-møder. 
 
Referat 
 
Mødekalenderen er godkendt. Gæster aftales på første møde i kommende skoleår. 
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Meddelelser 
 
Elevråd 
 
SKOK-møde 
 
Fælleselevrådet har lavet oplæg om studietur, formål, mærkesager mm. 
Gruppediskussion om opgaver og arbejdet. 
Generelt var der stor interesse, og fælleselevrådet blev opfordret til at tage rundt til andre 
skoler og holde lignende oplæg, der var gennemarbejdet og aktuelt. 
 
Der blev også orienteret om beredskabsplanen, som handler om forebyggelse, opsporing 
og håndtering af vold og seksuelle overgreb mod børn og unge. 
 
Skoleleder 
 
Ny plan for skur og træværksted. Vi forventer at opførelsen kan gå igang udenom det det 
store projekt med kunstgræsbane og regnvandsopsamling. 
 
Der arbejdes med luftcirkulation og temperaturmålinger i udskolingsbygningen. 
 
Der ønskes et fokus på trafiksituationen omkring afsætning og afhentning på Landlystvej 
om morgenen. 
 
Udbud til skybrudsprojekt med kunstgræsbane kan gå i gang med nye rammer og 
betingelser. 
 
Google-sagen er formentlig ved at være afsluttet efter Google har ændret i sin ramme. 
 
Besparelserne på 3.800.000,- er sat på pause. 
 
Formand 
 
Andre 
 
Eventuelt 
 
Godkendelse af referat 
 
Ved fysisk fremmøde godkendes referatet undervejs punkt for punkt. 
Punkter til næste møde skal fremsendes til formanden senest mandag den 5. august 
2024. 
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